
REFERAT STYREMØTE – NRK 
AVD. GJØVIK-LILLEHAMMER 

09.08.2021 

  
 

TID: 19.00 

STED: Teams 

Til stede: Linda, Hege, May Britt, Malèn, Malin 

Forfall: Bente, Arne,   

 

SAKSNR. SAK KOMMENTAR ANSVARLIG  

26/21 
Godkjenning av innkalling til 
styremøtet 

  Linda   

   
    

27/21 INNKOMMET KORRESPONDANSE       

23.6 
Fra Erik; mail ang «hundens språk» Fastsatt og avholdes 

Linda 
 

28.6 

Fra Lov og 
organisasjon/hovedkontoret: 
Avklaring ang krav til disponering av 
midler, krav til årsmøtevedtak ved 
kjøp av hytte. 

Hyttekjøp er ikke aktuelt pr nå.  

Linda 

 

28.6 

Fra Bente: faktura annonse 
retrievernytt 

Betalt 
Hege 

 

29.6 
Fra Malin: referat utstillingskomiteen  

 
 

2.7 

Fra Kathrine Høvik: tilbakemelding 
ang utstillingskurs 

avholdt 
Linda 

 

6.7 

Fra NKK: Sluttoppgjør prøve, og 
anerkjent prøve 

 
Hege 

 

15.7 
Fra Bente: høring rallyregelverk Gitt tilbakemelding 

Linda 
 

15.7 
Fra Bente: mulighet for storcert 

Er for tett opp i utstillingen, tatt opp i 
utstillingskomiteen  

 

19.7 

Fra Gjøvik hundeklubb; 
tilbakemelding på at mail ang kjøp av 
klubbhytte er sett 

 Linda  

26.7 Fra NKK: Sluttoppgjør prøve  Hege  

4.8 
Fra Erik: Avklaring hundens språk 

Klart for avholdelse,  
påmelding startet 

Linda  

     

 
 

 
 

 
 

 
 

 



REFERAT STYREMØTE – NRK 
AVD. GJØVIK-LILLEHAMMER 

09.08.2021 

  
 

 
 
28/21 

 
 
Økonomi 

Pr. 31.7.21;  
Overskudd på ca 28 000,-, 
Inntekter kurs: 38 357,- 
(overskudd kurs: 5096,-)   

 
 

Hege 

     

18/21 

 
Klubbhytte Gjøvik; 
 

Det blir ikke kjøp av klubbhytte på 
Gjøvik på bakgrunn av at dette krever 
årsmøtevedtak, og dette har ikke 
vært en årsmøtesak. Slik nåværende 
styret ser det bør også aktiviteten 
opp og økning i inntekter prioriteres 
før en slik investering finner sted.  

Linda  

     

23/21 
Fellestreninger og planlegging av 
fellesaktivitet fremover 

- Miljøtreninger starter  
mandag 16.8 på Gjøvik kl 18.30 
- Jakt: jobber med faste 
fellestreninger hver 14. dag (man 
hjelper hverandre), rullerer på 
ansvarlig frem til vi finner en 
permanent løsning. 
- Mulighet for treninger i avdelingens 
utkantområder sjekkes opp 
- Oppfordre via facebook og 
hjemmesiden når man skal trene om 
man vil ha med seg flere 

Linda  

     

29/21 

Status komiteer: 
 
 
 
 
 
Jakt: 
 
 
 
 
 
 
Utstilling: 

 
 
 
Behov for flere medlemmer i 
jaktkomiteen, Hege sjekker opp litt. 
Utfordring med å få dommere og  
NKK – representant for prøvene, 
vurderer siste muligheter. 
 
Jobber med utstillingen, sendt 
utstillingskomiteen mail med 
spørsmål om generell status. 
Forespørre et potensiellt nytt 
komiteemedlem, behov for mer 
kompetanse neste år.  

 
 
 
 
 
 

Linda 
 
 
 
 
 
 

Linda 
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30/21 Eventuelt    

 Treningsområde 
Sjekker opp muligheter og 
anleggsleie for treninger etc 

Linda  

 Blodsporkurs 13.-15. august Avlyst   
     

  

Moelv, 9.8  

 

Linda Solberg 

 


